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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Gielddastivra/Kommunestyret 

Møtested: Kommunestyresalen, Nesseby rådhus 

Dato: 20.06.2017 
 

 

 

 

 

 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

   

Knut Inge Store LEDER A 

Hanne Iversen 

Ina Kristine Store 

MEDL 

MEDL 

A 

A 

Inga Pettersen Lindi 

Jørn Stefan Opdahl 

Kaisa B. Store 

Oddvar Betten 

Ole Petter Skoglund 

Marit Kjerstad 

Bjarne Store-Jakobsen 

Anja K. Pedersen Noste 

 

 

MEDL 

MEDL 

MEDL 

NESTL 

MEDL 

MEDL 

MEDL 

MEDL 

A 

A 

A 

SV 

SV 

H/TVP 

SFP 

SFP 

 

   

 

 

Faste medlemmer som ikke møtte 

   

Navn 

Jan Hansen 

Kjell Harald Erichsen 

Funksjon 

MEDL 

MEDL 

Representerer 

A 

H/TVP 

Iver Per Smuk 

Liv Solfrid Mathisen 

MEDL 

MEDL 

H/TVP 

SFP 

 

 

 

Varamedlemmer som møtte 

Navn 

Magnhild Mathisen 

Mari-Ann Nilssen 

Ingen vara kunne møte for Iver Per 

Smuk 

Simen Marjavara 

 

 

 

Fra administrasjonen møtte 

Navn 

Marit Helene Pedersen 

Britt-Inger Olsen 

 

 

 

 

Møtte for  

Jan Hansen 

Kjell Harald Erichsen 

 

 

Liv Solfrid Mathisen 

 

 

 

 

Stilling 

Administrasjonssjef 

Møtesekretær 

 

 

Representerer 

A 

H/TVP 

H/TVP 

 

SFP 
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Side 3 av 23 

 

Saksnr Innhold 

PS 13/17 Godkjenning av innkalling og saksliste 

PS 14/17 Valg av to til å underskrive møteprotokollen 

PS 15/17 Referater 

RS 7/17 Fylkesmannen - Forventninger til 

samfunnssikkerhets- og beredskapsarbeidet i 2017 

RS 8/17 Årmelding 2016 Utmarksdomstolen for Finnmark 

RS 9/17 Innkjøp av ny brannbil 

PS 16/17 Søknad om støtte - oppgradering til elektroniske 

skyteskiver 

PS 17/17 Opparbeidelse av forretningstomter i Varangerbotn 

PS 18/17 "Bakeriet" - dekning av uforutsette kostnader 

PS 19/17 Oppstart av ombygging/omlokalisering 

PS 20/17 Opprusting av Soltunveien 20 

PS 21/17 Lokal kommunal forskrift om rett til opphold i 

sykehjem eller tilsvarende bolig tilrettelagt for 

heldøgns tjenester - kriterier og venteliste 

PS 22/17 Vurdering av opprettelse av hovedutvalg i Nesseby 

kommune 

PS 23/17 Revidering av "Regler for erkjentlighetsgaver og 

andre former for oppmerksomhet" i Unjárgga 

gielda/Nesseby kommunes personalhåndbok 

PS 24/17 Nye retningslinjer for Nesseby kommunes 

næringsfond 

PS 25/17 Ny NAV-struktur i Finnmark-forslag til 

fremtidsbilde 

PS 26/17 Vedtektsendringer i barnehage og SFO 2017 

PS 27/17 Plan for forvaltningsrevisjon 2017 - 2020 

PS 28/17 Budsjettregulering Pleie og Omsorg 2017 

PS 29/17 Netto resultat pr. 30.04.2017 

PS 30/17 

PS 31/17 

Årsregnskap og årsmelding 2016 

B-sak – U.off. 

 

 

 

 

Informasjonssaker: 

 

Vannforsyning Sivvertbukt/Sirddagohppi – Kontrakt underskrevet. Oppstart 03.07.2017. Frist 

ferdigstillelse 01.10.2017. Anbuds sum i henhold til budsjett. 

 

Nesseby Helsesenter utvendig arbeider – 3 anbud kommet inn. Anbud innsendt til Rambøll for kontroll 

utregning og anbuds innstilling. Ferdigstillelse, innen 01.11.2017. Anbuds sum i henhold til budsjett. 

 

Nesseby Helsesenter garderobe anlegg – Ferdigstillelse uke 26. Litt forsinket i henhold til gitt 

fremdriftsplan. 

 

Avløpssone Vesterelvnes – Detalj prosjektering bestilt.  

 

En foreløpig plan for gjennomføring av prosjektet Avløpssone Vesterelvnes: 

 

Delprosjekt 1-1 - utførelsesentreprise: 

 Utomhus røranlegg, utslippsledning, montering av pumpestasjoner (2 stk) og nytt veianlegg til 

renseanlegg 
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Delentreprisen omfatter alt utomhus røranlegg, montering av pumpestasjoner (innkjøpt i delentreprise 1-

2), nytt veianlegg til renseanlegg og forberedende grunnarbeider for det nye renseanlegget. 

 

Delentreprise 1-2 - leveranse av pumpestasjoner: 

Dette omfatter en materialleveranse av pumpestasjoner inkl. overbygg og automatikk. Pumpestasjonene 

leveres til delprosjekt 1-1 som overtar ansvar for montering og tilknytning i forbindelse med etablering 

tilstøtende røranlegg. 

Innjustering og igangkjøring tilpasses fremdrift for prosjektet. 

Bestillingstiden på pumpestasjonen er ca. 2-3 måneder. Anskaffelsen starter i god tid slik at 

pumpestasjonene leveres til anlegget tilpasset fremdrift for delprosjekt 1-1. 

 

Dette omfatter kun en materialleveranse for delprosjekter 1-1 og vil ikke forsinke ferdigstillelse. 

 

Delentreprise 3 og 4 – Bygg og renseanlegg: 

 

Dette omfatter bygg for renseanlegget og det innvendige sil rense anlegget. 

Rambøll hadde i utgangspunktet foreslått dette utført i to deler. Først en anskaffelse av bygning for 

renseanlegg, så en anskaffelse for innvendig renseanlegg. 

De har hatt en gjennomgang og med bakgrunn i at både bygg og renseanlegg forholdsvis små 

anskaffelser kan med fordel kjøres som en felles totalentreprise. 

Det må gjøres en forutsetning i Delprosjekt 1-1 at nytt veianlegg og forberedende grunnarbeider 

prioriteres i den første delen av byggetiden for å spare tid frem til ferdigstillelse.  

Mht. til at utbyggingene foregår parallelt får vi en tidseffektiv utbygging. 

 

Med at man slår entreprise 3 og 4 sammen, sparer man tid.  

 

 

PS 13/17 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Innkalling og saksliste enstemmig godkjent. 

 

 

 

PS 14/17 Valg av to til å underskrive møteprotokollen 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Forslag fra ordfører Knut Store: 

 

Marit Kjerstad og Inga Pettersen Lindi. 

 

 

 

PS 15/17 Referater 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Referatene tatt til orientering. 
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RS 7/17 Fylkesmannen - Forventninger til samfunnssikkerhets- og beredskapsarbeidet i 2017 

RS 8/17 Årmelding 2016 Utmarksdomstolen for Finnmark 

RS 9/17 Innkjøp av ny brannbil 

 

PS 16/17 Søknad om støtte - oppgradering til elektroniske skyteskiver 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Ole Petter Skoglund ba kommunestyret vurdere hans habilitet da han er saksbehandler til saken. Ole 

Petter Skoglund ble erklært inhabil etter Kommunelovens §40.3 b og han fratrådte under behandling av 

denne saken. 

 

 

Forslag fra Arbeiderpartiet v/Ina Kristine Store: 

 

Nesseby Kommune etablerer en arbeidsgruppe som skal arbeide med oppgradering til elektroniske 

 skyteskiver.  

Arbeidsgruppen skal bestå av ordfører, en representant fra skytterlaget og en representant fra 

pistolklubben.  

Administrasjonssjefen bes utpeke en sekretær for gruppen. 

Arbeidet skal sluttføres innen 15.november 2017.  

 

 

Forslag fra Tverrpolitisk liste/Høyre v/Marit Kjerstad: 

 

1) Nesseby kommune innvilger Tana og N pistolklubb og Nesseby skytterlag et tilskudd på 875.000 

inkl mva som kommunal egenandel for innkjøp av elektroniske skiver og oppgradering av bane 

4 Nyborgmoen og pistolbanen på samfunnshuset.  

2) Nesseby kommune oppretter et eget prosjektnummer og mellomfinansierer prosjektet med en 

kostnadsramme på 1.900.000kr.  

3) Nesseby kommune søker prosjektet spillemiddelfinansierint gjennom spillemiddelsøknad til 

Finnmark fylkeskommune innen januar 2018, med en søknad på tilskudd kr 590.568. 

4) Investeringen dekkes under låneopptak 1.900.000kr 

 

Votering: 

 

Arbeiderpartiet v/Ina Kristine Store sitt forslag vedtatt med 12 mot 2 stemmer som ble avgitt for 

Tverrpolitisk liste v/Marit Kjerstad sitt forslag. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Nesseby Kommune etablerer en arbeidsgruppe som skal arbeide med oppgradering til elektroniske 

 skyteskiver.  

Arbeidsgruppen skal bestå av ordfører, en representant fra skytterlaget og en representant fra 

pistolklubben.  

Administrasjonssjefen bes utpeke en sekretær for gruppen. 

Arbeidet skal sluttføres innen 15.november 2017.  
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Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 

 

Forslag fra Arbeiderpartiet v/Jan Hansen: 

 

Saken sendes kommunestyret uten innstilling.  

 

Votering: 

 

Forslaget fra Jan Hansen enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Saken sendes kommunestyret uten innstilling.  

 

 
 

 

Administrasjonssjefens innstilling 

1) Nesseby kommune innvilger Tana og Nesseby pistolklubb og Nesseby skytterlag et 
tilskudd på kr. 875.000,- inkl. mva. som kommunal egenandel for innkjøp av 
elektroniske skiver og oppgradering av bane 4 Nyborgmoen og pistolbanen på 
samfunnshuset. 

2) Nesseby kommune oppretter eget prosjektnummer og mellomfinansierer prosjektet 
med en kostnadsramme på 1.900.000,- inkl. mva. 

3) Nesseby kommune søker prosjektet spillemiddelfinansiert gjennom spillemiddelsøknad 
til Finnmark fylkeskommune innen januar 2018, med en søknad på tilskudd stort kr. 
590.568,- inkl. mva.  

4) Investeringen dekkes gjennom låneopptak stort kr. 1.900.000,- 
 

 

 

PS 17/17 Opparbeidelse av forretningstomter i Varangerbotn 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Innstillingen ble endret.  Den endrede innstillingen enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

1. Kommunestyret i Nesseby kommune bevilger kr. 1.550.000 til utarbeidelse av reguleringsplan 
og opparbeiding av næringstomter på gnr. 10, bnr. 39 

 

2. Kostnadene dekkes ved bruk av disposisjonsfond. 
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3. Administrasjonssjefen gis fullmakt til å foreta nødvendige budsjettmessige endringer. 
 

4. Det vil parallelt bli sendt søknad til Finnmark fylkeskommune, RUP-midler til prosjektet. 
 

 
 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt.  

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

 

5. Kommunestyret i Nesseby kommune bevilger kr. 1.550.000 til utarbeidelse av reguleringsplan 
og opparbeiding av næringstomter på gnr. 10, bnr. 39 

 

6. Kostnadene dekkes ved opptak av lån, evt. bruk av disposisjonsfond. 
 

7. Administrasjonssjefen gis fullmakt til å foreta nødvendige budsjettmessige endringer. 
 

8. Det vil parallelt bli sendt søknad til Finnmark fylkeskommune, RUP-midler til prosjektet. 
 

 
 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling 

 

9. Kommunestyret i Nesseby kommune bevilger kr. 1.550.000 til utarbeidelse av 
reguleringsplan og opparbeiding av næringstomter på gnr. 10, bnr. 39 

 

10. Kostnadene dekkes ved opptak av lån, evt. bruk av disposisjonsfond. 
 

11. Administrasjonssjefen gis fullmakt til å foreta nødvendige budsjettmessige endringer. 
 

12. Det vil parallelt bli sendt søknad til Finnmark fylkeskommune, RUP-midler til prosjektet. 
 

 

 

 

 

PS 18/17 "Bakeriet" - dekning av uforutsette kostnader 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 
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Administrssjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Kommunestyret bevilger kr. 200.000 til videre reparasjon av Bakeriet Ungdomsklubb 

 

Bevilgningen utgiftsføres disposisjonsfondet. 

 

 

 

 
 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling ble enstemmig vedtatt.  

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Kommunestyret bevilger kr. 200.000 til videre reparasjon av Bakeriet Ungdomsklubb 

 

Bevilgningen utgiftsføres disposisjonsfondet. 

 

 
 

 

 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret bevilger kr. 200.000 til videre reparasjon av Bakeriet Ungdomsklubb 

 

Bevilgningen utgiftsføres disposisjonsfondet. 

 

 

PS 19/17 Oppstart av ombygging/omlokalisering 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Mari Ann Nilssen ba kommunestyret vurdere hennes habilitet i saken, da hun er leder i Nyborg Helselag 

og voksenopplæringa leier lokaler fra Nyborg Helselag. 

 

Kommunestyret erklærte henne ikke inhabil. 

 

 

Forslag fra Samefolkets parti v/Bjarne Store-Jakobsen og Mari-Ann Nilssen: 

 
1. Bibliotek og Isak Saba senteret flytter til ASVO – bygget. Dette vil kreve minimale ombygginger.  

Voksenopplæringa lokaliseres til dagens bibliotek.  
Vurdering:  
Elevtallet under voksenopplæring er pr i dag 20 – 30 elever, og det er all grunn til å tro at elevtallet 
går ned med årene. Jmf  informasjon fra UDI o mat flyktningestrømmen er synkende. 
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Oppvekstsenteret har ikke tilgjengelig skolebibliotek i dag. Ved å flytte biblioteket til ASVO bygget 
vil det være lettere tilgjengelig for barn og ungdom i alle aldre.  

 

Både biblioteket og språksenteret har for liten plass, og har lenge bedt om større lokaler. 

Folkebibliotek er for allmennheten og er et lovpålagt tilbud. Vårt bibliotek er bortgjemt i 

rådhuskjelleren og innfrir ikke kravene i folkebibliotekloven om å være en uavhengig møteplass 

og arena for offentlig samtale og debatt.  

Vi har pt ikke eget skolebibliotek, som er lovpålagt. Etableringen av skolebibliotek ble utsatt da 

det nye oppvekstsenteret ble bygd i 2011/12 i påvente av nytt bibliotekbygg i Varangerbotn.  

Språksenteret arrangerer en rekke kurs og tiltak som fremmer samisk språk og kultur. Senteret 

må leie lokaler til flere av sine arrangementer pga for liten plass. Nesseby ønsker å bli 

ressurssenter for nordsamisk språk, og det vil stille krav om mer tidsmessige lokaler 

 

2.  Bibliotekbussen med garasje og boklager kan flyttes til ASVO-tomta på et senere tidspunkt når 

økonomien tillater det.  

 

Resten som innstillingen. 

 

 

Votering: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

 

Forslag fra Samefolkets parti v/Bjarne Store-Jakobsen og Mari-Ann Nilssen falt med 5 mot 9 stemmer 

som ble avgitt for innstillingen. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

1. Kommunestyret bevilger inntil kr. 1.000.000,- til ombygging og opprusting av lokaler i 
forbindelse med eventuell relokalisering av avdelinger og virksomheter. 

 

2. Bevilgingen utgiftsføres disposisjonsfond 
 
 
 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens forslag enstemmig vedtatt  

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 
 

1. Kommunestyret bevilger inntil kr. 1.000.000,- til ombygging og opprusting av lokaler i 
forbindelse med eventuell relokalisering av avdelinger og virksomheter. 

 

2. Bevilgingen utgiftsføres disposisjonsfond 
 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling: 
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3. Kommunestyret bevilger inntil kr. 1.000.000,- til ombygging og opprusting av lokaler i 
forbindelse med eventuell relokalisering av avdelinger og virksomheter. 

 

4. Bevilgingen utgiftsføres disposisjonsfond 
 

 

 

 

PS 20/17 Opprusting av Soltunveien 20 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

1. Kommunestyret bevilger kr. 100.000 til opprusting av Soltunvn. 20 
 

2. Bevilgningen utgiftsføres disposisjonsfond. 
 

3. Administrasjonssjefen gis fullmakt til å foreta nødvendige budsjettjusteringer. 
 

 

 

 

 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt  

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

4. Kommunestyret bevilger kr. 100.000 til opprusting av Soltunvn. 20 
 

5. Bevilgningen utgiftsføres disposisjonsfond. 
 

6. Administrasjonssjefen gis fullmakt til å foreta nødvendige budsjettjusteringer. 
 
 

 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling 

7. Kommunestyret bevilger kr. 100.000 til opprusting av Soltunvn. 20 
 

8. Bevilgningen utgiftsføres disposisjonsfond. 



Side 11 av 23 

 
9. Administrasjonssjefen gis fullmakt til å foreta nødvendige budsjettjusteringer. 

 
 

 

PS 21/17 Lokal kommunal forskrift om rett til opphold i sykehjem eller tilsvarende bolig 

tilrettelagt for heldøgns tjenester - kriterier og venteliste 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Administrasjonssjefen anbefaler at lokal kommunal forskrift om rett til opphold i sykehjem eller 

tilsvarende bolig tilrettelagt for heldøgns tjenester – kriterier og venteliste vedtas.  

 
 

 

 

 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 15.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Eldrerådets vedtak lyder som følger: 

 

Administrasjonssjefen anbefaler at lokal kommunal forskrift om rett til opphold i sykehjem eller 

tilsvarende bolig tilrettelagt for heldøgns tjenester – kriterier og venteliste vedtas.  

 
 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens forslag ble enstemmig vedtatt  

 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Administrasjonssjefen anbefaler at lokal kommunal forskrift om rett til opphold i sykehjem eller 

tilsvarende bolig tilrettelagt for heldøgns tjenester – kriterier og venteliste vedtas.  
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Administrasjonssjefens innstilling 

Administrasjonssjefen anbefaler at lokal kommunal forskrift om rett til opphold i sykehjem eller 

tilsvarende bolig tilrettelagt for heldøgns tjenester – kriterier og venteliste vedtas.  

 

 

 

PS 22/17 Vurdering av opprettelse av hovedutvalg i Nesseby kommune 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Forslag fra Høyre/Tverrpolitisk liste v/Mari-Ann Nilssen: 

 

1. Det opprettes to hovedutvalg, et for ”helse og omsorg” og et for ”oppvekst og kultur”. 

2. De politiske partiene/gruppene melder inn forslag på fem medlemmer med varamedlemmer til 

utvalgene innen 1.11.17 slik at saken kan behandles i desembermøtet. 

3. Hovedutvalgene trer i kraft fra 2018. 

4. Hovedutvalgene innstiller direkte til kommunestyret 

5. Utgiftene innarbeides under kapittelet for politiske organer. 

 

Forslag fra Samefolkets parti v/Bjarne Store-Jakobsen: 

 

Saken tas opp i kommunestyret på siste kommunestyremøtet inneværende valgperiode. 

Kommentar: Saken må være avgjort før valget slik at vedtaket kan iverksettes ved valgperiodens start.   

 

 

Votering: 

 

Forslag fra Høyre/Tverrpolitisk liste v/Mari-Ann Nilssen falt med 2 mot 12 stemmer som ble avgitt for  

Samefolkets parti v/Bjarne Store-Jakobsens forslag. 

 

Resten som innstillingen. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Den politiske arbeidsgruppen anbefaler ikke at det opprettes hovedutvalg i den resterende delen av 

inneværende valgperiode 2015-2019.  Saken tas opp i kommunestyret på siste kommunestyremøtet 

inneværende valgperiode. 

Kommentar: Saken må være avgjort før valget slik at vedtaket kan iverksettes ved valgperiodens start.   

 

 

Arbeidsgruppen anbefaler at alle kommunestyremøtene avholdes på dagtid. Kostnaden i økning av tapt 

arbeidsfortjeneste er på rundt 80 000 kr for fire dagsmøter. 

 

 

 
 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 
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Den politiske arbeidsgruppens innstilling ble enstemmig vedtatt.  

 

Vedtak: 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

 

Den politiske arbeidsgruppen anbefaler ikke at det opprettes ikke hovedutvalg i den resterende delen av 

inneværende valgperiode 2015-2019, men ønsker at saken tas opp på nytt i første møte i neste 

valgperiode, 2019-2022. 

 

Arbeidsgruppen anbefaler at alle kommunestyremøtene avholdes på dagtid. Kostnaden i økning av tapt 

arbeidsfortjeneste er på rundt 80 000 kr for fire dagsmøter. 

 
 

 

 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalg - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

Administrasjonsutvalgets vedtak lyder som følger: 

 

Den politiske arbeidsgruppen anbefaler ikke at det opprettes ikke hovedutvalg i den 

resterende delen av inneværende valgperiode 2015-2019, men ønsker at saken tas opp på 

nytt i første møte i neste valgperiode, 2019-2022. 

 

Arbeidsgruppen anbefaler at alle kommunestyremøtene avholdes på dagtid. Kostnaden i 

økning av tapt arbeidsfortjeneste er på rundt 80 000 kr for fire dagsmøter. 
 

 
 

Innstilling fra politisk arbeidsgruppe: 

 

 

Den politiske arbeidsgruppen anbefaler ikke at det opprettes ikke hovedutvalg i den 

resterende delen av inneværende valgperiode 2015-2019, men ønsker at saken tas opp på 

nytt i første møte i neste valgperiode, 2019-2022. 

 

Arbeidsgruppen anbefaler at alle kommunestyremøtene avholdes på dagtid. Kostnaden i 

økning av tapt arbeidsfortjeneste er på rundt 80 000 kr for fire dagsmøter. 

 

 

Varangerbotn 25.05.2017 

 

 

 

 

Hanne Iversen      Jan Hansen       Ole Petter Skoglund      Marit Kjerstad         Anja Noste 
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PS 23/17 Revidering av "Regler for erkjentlighetsgaver og andre former for 

oppmerksomhet" i Unjárgga gielda/Nesseby kommunes personalhåndbok 

 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Formannskapets vedtak enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Unjárgga gielda/Nesseby kommune vedtar fremlagte forslag til «Reglement for erkjentlighetsgaver og 

andre former for oppmerksomhet»  

 
 

 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalg - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Administrasjonsutvalgets vedtak lyder som følger: 

 

Unjárgga gielda/Nesseby kommune vedtar fremlagte forslag til «Reglement for erkjentlighetsgaver og 

andre former for oppmerksomhet»  

 
 

 

Administrasjonssjefens innstilling: 

Unjárgga gielda/Nesseby kommune vedtar fremlagte forslag til «Reglement for 

erkjentlighetsgaver og andre former for oppmerksomhet»  

 
 

PS 24/17 Nye retningslinjer for Nesseby kommunes næringsfond 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Ole Petter Skoglund ba kommunestyret vurdere hans habilitet da han er saksbehandler i saken. Ole Petter 

Skoglund ble erklært inhabil etter Kommunelovens §40.3 b og han fratrådte under behandling av denne. 

 

Forslag fra Høyre/Tverrpolitisk liste v/Marit Kjerstad: 

 

Samfunns- og næringsutviklingsfond pkt 3: 

For bønder som investerer i traktor med kostnad inntil kr 500 000,-, kan det ytes tilskudd på inntil 20% 

av kostnadene. 



Side 15 av 23 

 

Votering: 

 

Forslag fra Høyre/Tverrpolitisk liste v/Marit Kjerstad sitt forslag falt med 2 mot 12 stemmer. 

 

Resten som innstillingen. 

 
 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 

 

Forslag fra Høyre/Tverrpolitisk liste v/Marit Kjerstad: 

 

Følgende ønskes inntatt i retningslinjene som et eget punkt.  

 

For bønder som investerer i traktor eller redskap kan det ytes tilskudd på inntil 20 prosent av kostnadene 

begrenset oppad til kr: 100 000, -.  

 

Votering: 

 

Votering over punkt 1 til 6 minus punkt 3.   

 

Administrasjonssjefens forslag enstemmig vedtatt.  

 

Votering over forslaget fra Marit Kjerstad: 

 

Forslaget falt med fires stemmer mot en stemme.  

 

Vedtak: 

 

Administrasjonssjefens innstilling ble enstemmig vedtatt.  

 

 

 

 

 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

1) Kommunestyret i Nesseby kommune vedtar «Retningslinjer for Samfunns- og 

næringsutviklingsfond og Ordinært Næringsfond» 

2) Retningslinjene evalueres i 2019 

 
 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling 
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PS 25/17 Ny NAV-struktur i Finnmark-forslag til fremtidsbilde 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

1. Etter en helhetlig vurdering vil det være best for Nessebys befolkning og brukere å opprettholde 

NAV Nesseby etter dagens modell med både statlige og kommunale tjenester i et helintegrert 

NAV. Faglig samarbeid og et sterkt samlet fagmiljø vil kunne utvikles videre gjennom økt 

samarbeid og samhandling. Enkeltbrukerne må stå i sentrum av NAVs tjenester og de vil få de 

beste tjenester enklest mulig gjennom å opprettholde et fullverdig NAV- kontor i Nesseby. 

 

2. Av de to alternativene for NAV Nesseby Tana skissert i fylkesdirektørens høringsnotat går 

kommunestyret inn for NAV Xy 4: Vadsø, Vardø, Båtsfjord, Berlevåg, Lebesby og Gamvik, 

Sør-Varanger, Tana og Nesseby med felles ledelse og hovedkontor i Varangerbotn. 
 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling ble enstemmig vedtatt  

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

3. Etter en helhetlig vurdering vil det være best for Nessebys befolkning og brukere å opprettholde 

NAV Nesseby etter dagens modell med både statlige og kommunale tjenester i et helintegrert 

NAV. Faglig samarbeid og et sterkt samlet fagmiljø vil kunne utvikles videre gjennom økt 

samarbeid og samhandling. Enkeltbrukerne må stå i sentrum av NAVs tjenester og de vil få de 

beste tjenester enklest mulig gjennom å opprettholde et fullverdig NAV- kontor i Nesseby. 

 

4. Av de to alternativene for NAV Nesseby Tana skissert i fylkesdirektørens høringsnotat går 

kommunestyret inn for NAV Xy 4: Vadsø, Vardø, Båtsfjord, Berlevåg, Lebesby og Gamvik, 

Sør-Varanger, Tana og Nesseby med felles ledelse og hovedkontor i Varangerbotn. 

 

 

 
 

 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 15.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Eldrerådets vedtak lyder som følger: 

 

5. Etter en helhetlig vurdering vil det være best for Nessebys befolkning og brukere å opprettholde 

NAV Nesseby etter dagens modell med både statlige og kommunale tjenester i et helintegrert 

NAV. Faglig samarbeid og et sterkt samlet fagmiljø vil kunne utvikles videre gjennom økt 
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samarbeid og samhandling. Enkeltbrukerne må stå i sentrum av NAVs tjenester og de vil få de 

beste tjenester enklest mulig gjennom å opprettholde et fullverdig NAV- kontor i Nesseby. 

 

6. Av de to alternativene for NAV Nesseby Tana skissert i fylkesdirektørens høringsnotat går 

kommunestyret inn for NAV Xy 4: Vadsø, Vardø, Båtsfjord, Berlevåg, Lebesby og Gamvik, 

Sør-Varanger, Tana og Nesseby med felles ledelse og hovedkontor i Varangerbotn. 

 

 

 
 

 

Administrasjonssjefens innstilling: 

 

7. Etter en helhetlig vurdering vil det være best for Nessebys befolkning og brukere å 

opprettholde NAV Nesseby etter dagens modell med både statlige og kommunale 

tjenester i et helintegrert NAV. Faglig samarbeid og et sterkt samlet fagmiljø vil kunne 

utvikles videre gjennom økt samarbeid og samhandling. Enkeltbrukerne må stå i sentrum 

av NAVs tjenester og de vil få de beste tjenester enklest mulig gjennom å opprettholde et 

fullverdig NAV- kontor i Nesseby. 

 

8. Av de to alternativene for NAV Nesseby Tana skissert i fylkesdirektørens høringsnotat 

går kommunestyret inn for NAV Xy 4: Vadsø, Vardø, Båtsfjord, Berlevåg, Lebesby og 

Gamvik, Sør-Varanger, Tana og Nesseby med felles ledelse og hovedkontor i 

Varangerbotn. 

 

 

 

PS 26/17 Vedtektsendringer i barnehage og SFO 2017 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Ordfører ba formannskapet vurdere hans habilitet i saken da han er gift med saksbehandler. Kommunestyret  

erklærte ordfører inhabil etter Kommunelovens §6 1b og han fratrådte under behandling av denne.  Varaordfører 

Oddvar Betten fungerte som ordfører i sakens videre behandling.  

 

Ina Store ba formannskapet vurdere hennes habilitet da hun er datter av saksbehandler.  Kommunestyrer erklærte 

henne inhabil etter Kommunelovens §6 1b og hun fratrådte under behandlingen av denne. 

 

Votering: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Foreslåtte vedtekter for barnehage og skolefritidsordning vedtas. 

 

 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 
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Ordfører ba formannskapet vurdere hans habilitet i saken da han er gift med saksbehandler, og fratrådte under 

behandling av saken.  Formannskapet erklærte ordfører inhabil, Fvl. §61b.  Varaordfører Oddvar Betten fungerte 

som ordfører i sakens videre behandling.  

 

Administrasjonssjefens forslag enstemmig vedtatt  

 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Foreslåtte vedtekter for barnehage og skolefritidsordning vedtas. 

 

 

PS 27/17 Plan for forvaltningsrevisjon 2017 - 2020 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Kommunestyret godkjenner fremlagte Plan for forvaltningsrevisjon for perioden 2017 – 2020. 

 

Følgende områder prioriteres i planperioden: 

 

 Behandling av reguleringsplaner og byggesaker - Oppfølging av tidligere 
forvaltningsrevisjon på Byggesaksbehandling fra 2012 

 Offentlige anskaffelser 

 Kvalitet i pleie og omsorg 

 Sykefravær 
 

Kommunestyret gir kontrollutvalget myndighet til å foreta endringer i planen i planperioden 

dersom kontrollutvalget finner det nødvendig. 
 

 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling: 

 

Kommunestyret godkjenner fremlagte Plan for forvaltningsrevisjon for perioden 2017 – 2020. 

 

Følgende områder prioriteres i planperioden: 

 

 Behandling av reguleringsplaner og byggesaker - Oppfølging av tidligere 
forvaltningsrevisjon på Byggesaksbehandling fra 2012 

 Offentlige anskaffelser 

 Kvalitet i pleie og omsorg 

 Sykefravær 
 

Kommunestyret gir kontrollutvalget myndighet til å foreta endringer i planen i planperioden 

dersom kontrollutvalget finner det nødvendig. 
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PS 28/17 Budsjettregulering Pleie og Omsorg 2017 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Budsjettreguleringen på kr 2 millioner for virksomhet pleie og omsorg vedtas. 

 

 

 
 

 

 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 15.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Eldrerådets vedtak lyder som følger: 

 

Budsjettreguleringen på kr 2 millioner for virksomhet pleie og omsorg vedtas. 

 

 

 
 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling ble enstemmig vedtatt  

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Budsjettreguleringen på kr 2 millioner for virksomhet pleie og omsorg vedtas. 

 

 

 
 

 

Administrasjonssjefens innstilling 

Budsjettreguleringen på kr 2 millioner for virksomhet pleie og omsorg vedtas. 
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PS 29/17 Netto resultat pr. 30.04.2017 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Netto resultat for første kvartal 2017 tas til orientering. 

 

 

 
 

 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 15.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Eldrerådets vedtak lyder som følger: 

 

Netto resultat for første kvartal 2017 tas til orientering. 

 

 

 

 
 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt  

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Netto resultat for første kvartal 2017 tas til orientering. 

 

 
 

 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling 

 

Netto resultat for første kvartal 2017 tas til orientering. 
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PS 30/17 Årsregnskap og årsmelding 2016 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 20.06.2017  

Behandling: 

 

Forslag fra Nesseby SV v/Ole Petter Skoglund: 

 

Som et verktøy for å gjøre det enklere og mer oversiktlig for kommunale virksomheter og kommunens 

lag og foreninger å søke eksterne tilskuddsmidler til prosjekter og investeringer, foreslår Nesseby SV: 

 

Stab innvilges en ekstrabevilling på kr 33 000,- eks mva. til innkjøp av tilskuddsportalen.no.  Dette 

dekkes inn ved reduksjon av tilsvarende fra disposisjonsfond. 

 

 

Fellesforslag: 

 

Nesseby eldreråd innvilges en ekstrabevilging på Kr 10 000,- til å dekke utgifter i forbindelse med 

årskonferansen for kommunale eldreråd. 

Dekkes inn ved reduksjon av tilsvarende fra dispensasjonsfond.   

 

Votering: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt med Ole Petter Skoglunds forslag og fellesforslag. 

 

 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Fremlagt regnskap vedtas som årsregnskap 2016 for Nesseby kommune. 

 

Årsregnskapet består av driftsregnskap, investeringsregnskap og balanse per 31.12.2016. 

Årsregnskapet 2016 er gjort opp med et mindreforbruk på 14 305 577, som overføres til 

disposisjonsfondet i sin helhet. 

 

Fellingslaget i Nesseby kommune innvilges en ekstrabevilging på Kr 20 000,-. Dette pga. uforutsette 

utgifter. Dekkes inne ved reduksjon av tilsvarende fra dispensasjonsfond.  

 

Stab innvilges en ekstrabevilling på kr 33 000,- eks mva. til innkjøp av tilskuddsportalen.no.  Dette 

dekkes inn ved reduksjon av tilsvarende fra disposisjonsfond. 

 

Nesseby eldreråd innvilges en ekstrabevilging på Kr 10 000,- til å dekke utgifter i forbindelse med 

årskonferansen for kommunale eldreråd. 

Dekkes inn ved reduksjon av tilsvarende fra dispensasjonsfond.   

 

 

 
 

 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 15.06.2017  

Behandling: 

 

Fellesforslag: 
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Nesseby eldreråd innvilges en ekstrabevilging på Kr 10 000,- til å dekke utgifter i forbindelse med 

årskonferansen for kommunale eldreråd. 

Dekkes inn ved reduksjon av tilsvarende fra dispensasjonsfond.   

 

Vedtak: 

 

Fellesforslag enstemmig vedtatt, resten som innstillingen. 

 

 

Eldrerådets vedtak lyder som følger: 

 

Fremlagt regnskap vedtas som årsregnskap 2016 for Nesseby kommune. 

 

Årsregnskapet består av driftsregnskap, investeringsregnskap og balanse per 31.12.2016. 

Årsregnskapet 2016 er gjort opp med et mindreforbruk på 14 305 577, som overføres til 

disposisjonsfondet i sin helhet. 

 

Fellingslaget i Nesseby kommune innvilges en ekstrabevilging på Kr 20 000,-. Dette pga. uforutsette 

utgifter. Dekkes inne ved reduksjon av tilsvarende fra dispensasjonsfond.  

 

Nesseby eldreråd innvilges en ekstrabevilging på Kr 10 000,- til å dekke utgifter i forbindelse med 

årskonferansen for kommunale eldreråd. 

Dekkes inn ved reduksjon av tilsvarende fra dispensasjonsfond.   

 

 

 

 

 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 08.06.2017  

Behandling: 

 

Forslag fra arbeiderpartiet v/Jan Hansen:   

 

Fellingslaget i Nesseby kommune innvilges en ekstrabevilging på Kr 20 000,-. Dette pga. uforutsette 

utgifter. Dekkes inne ved reduksjon av tilsvarende fra dispensasjonsfond.  

 

Votering: 

 

Jan Hansens forslag enstemmig vedtatt i tillegg til administrasjonssjefens innstilling.  

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Fremlagt regnskap vedtas som årsregnskap 2016 for Nesseby kommune. 

 

Årsregnskapet består av driftsregnskap, investeringsregnskap og balanse per 31.12.2016. 

Årsregnskapet 2016 er gjort opp med et mindreforbruk på 14 305 577, som overføres til 

disposisjonsfondet i sin helhet. 

 

Fellingslaget i Nesseby kommune innvilges en ekstrabevilging på Kr 20 000,-. Dette pga. uforutsette 

utgifter. Dekkes inne ved reduksjon av tilsvarende fra dispensasjonsfond.  

 

 



Side 23 av 23 

 
 

 

Administrasjonssjefens innstilling 

Fremlagt regnskap vedtas som årsregnskap 2016 for Nesseby kommune. 

 

Årsregnskapet består av driftsregnskap, investeringsregnskap og balanse per 31.12.2016. 

Årsregnskapet 2016 er gjort opp med et mindreforbruk på 14 305 577, som overføres til 

disposisjonsfondet i sin helhet. 

 

 

 

Møtet hevet kl. 1620 

 

 

 

 


